

用于近视镜.太阳镜.望远镜.显微镜.防护镜清洁湿巾

产品名称	用于近视镜.太阳镜.望远镜.显微镜.防护镜清洁湿巾
公司名称	无锡市成明电器清洁用品有限公司
价格	700.00/件
规格参数	材质:湿强纸 种类:清洁湿巾 包装规格:14*12cm
公司地址	中国 江苏 宜兴市 周铁镇经济开发区 (王茂)
联系电话	86 510 87502008 13801531629

产品详情

材质	湿强纸	种类	清洁湿巾
包装规格	14*12cm	产地	江苏省
适用范围	本品适用于.近视镜.太阳镜.望远镜.显微镜.防护镜,观察镜.化妆镜.墨镜及其它光学设备和电子设备等等。	香型	柠檬
纸品等级	合格	重量	40 (g/m ²)
技术指标	——	用途	清洁

无锡市成明电器清洁用品有限公司是电脑清洁湿巾、眼镜清洁湿巾、皮鞋清洁上光湿巾、皮革上光护理湿巾、消毒湿巾、航空湿巾、婴儿湿巾、驱蚊湿巾、玻璃湿巾、家具湿巾等、环保机械设备、金属制品、纺织品、电子产品、办公用品、陶瓷制品、塑料制品、五金电器、玻璃钢制品、建筑材料等等产品专业生产加工的有限责任公司,公司总部设在江苏宜兴市周铁经济开发区(王茂),无锡市成明电器清洁用品有限公司拥有完整、科学的质量管理体系。无锡市成明电器清洁用品有限公司的诚信、实力和产品质量获得业界的认可。欢迎各界朋友莅临无锡市成明电器清洁用品有限公司参观、指导和业务洽谈。

glasses cleaning wet wipe

使用范围：available range

本品适用于.近视镜.太阳镜.望远镜.显微镜.防护镜,观察镜.化妆镜及其它光学设备和电子设备等等。

the wet wipes are mainly used on cleaning glasses for short-sightedness,sunglasses,telescope,microcope,protective glasses,observation mirror, make-up mirror and other optical equipment and electronic equipment ,etc.

产品性能：production features

本产品能安全及迅速的清洁镜片上的灰尘.污渍.抑制细菌.有效防雾。增加透明度.防紫外线.减少辐射，有效延长镜片的使用寿命，减轻对眼睛的伤害。

the product can clean the dust,blot on the glasses quickly,as well as inhibit bacteria and antifog.it also can add the diaphaneity,uv protection and reduce radiation .it will increase of service life effectively, limit the damage to eyes.

使用方法：application method

打开包装.展开湿巾.然后以圆周的滑动来擦拭镜片表面，直到镜片干爽，本产品一次性使用。

open the package,unfold the wet wipe,wipe the glasses ' surface with round slip until the glasses cleaned.the wet wipe is disposable.

注意事项：notes

放在儿童不宜接触的地方，如不慎入眼，请即用大量清水冲洗，本产品不溶于水，使用后请放置于垃圾桶。

切勿用于隐形眼镜。

切勿食用，远离火源。

本品不适合清洁皮肤。

keep out of reach of children.if contacted with eyes,rinse thoroughly with water.

the products insoluble in water,please put it in the trash can.

do not use for contact lenses,

do not eat. keep away from fire.

not available for skin cleaning .

皮鞋清洁上光湿巾

leather shoes chleaning and shining wet wipe

使用范围：available range

主要适用多种颜色的亮面革皮鞋.皮革的清洁，上光，保养等。不适用于油皮革.绒面革.磨沙革.和羊皮革皮鞋。

the wet wipes are mainly used on cleaning , shining and maintaining coloured leather shoes.

not available for oiled leather shoes,suede leather shoes,stone washed leather shoes and sheepskin leather shoes.

产品性能 : production features

本产品系纯天然原料.环保.深度光亮.迅速清洁.省时省力.经一次擦拭都能达到去污.上光.养护之功效。

the products made from raw materials.

pro-environment.

shine deeply.

clean quickly.

can make your shoes clean and shine quickly by using one time.

使用方法 : application method

撕开包装.抽出湿巾.均匀的擦拭表面.待其自然干燥即可。

open the package,draw out the wet wipe.wipe the surface evenly.wait until air dry.

注意事项 : notes

放在儿童不直接接触到的地方 , 如不慎入眼 , 请即用大量清水冲洗。

本产品不溶于水 , 使用后请置于垃圾桶内。

存放 将本品放置于避光及干燥处。

keep out of reach of children.if contacted with eyes,rinse thoroughly with water.

the products insoluble in water,please put it in the trash can.

storage :should be placed dry and avoid light.

使用说明书

using instruction

使用范围:available range

主要用于笔记本液晶.led.lcd电脑液晶.电视液晶.手机.传真机等办公用品的清洁与维护。

the wet wipes are mainly used on cleaning and maintaining the screens of computers , televisions,cellphones and fax-

machine,etc.

产品性能：production features

本产品属于高科技产品.系纯天然原料.环保.消毒.杀菌.不伤皮肤，擦拭后在表面形成一层保护薄膜.可防老化.抗静电.减少辐射.有效延长电脑使用寿命，清香怡人.保持屏幕光洁明亮.可达到防尘.去污.清晰图像的效果。

it is a high-technology product . it is made from raw materials. pro-environment. disinfect. inhibit bacteria.no harm to skin.after wiping ,it canformationprotective layer on the surface of the screen ,which is anti-aging, anti-static,andreduce radiation.therefore it prolongs the lifetime of the computer and smells good.using it can make the screen clean and light,with the effect as dustproof and you can see the image clearer.

使用方法：application method

使用本产品时先切断电源以策安全。（专家建议开机前使用为佳）.先用“1” wet（湿）擦拭物体表面.抽出湿巾.折叠平整.沿着同一方向擦拭.如果你的屏幕长时间未清洁.请重复使用.然后用“2” dry（干）擦净即可。

you ' d better cut off the power before wiping.open the package which with " 1 wet " ,draw out of the wipe.clean your screenin the same direction.you can use one more time if your screen haven ' t clean for a long time. then use " 2 dry " the same as above.

注意事项：notes

放在儿童不易接触到的地方.如不慎入眼.请即用大量清水冲洗。本产品不溶于水，使用后请置于垃圾桶。

存放：将本品放置于避光及干燥处。

keep out of reach of children.if contacted with eyes,rinse thoroughly with water.

the products insoluble in water,please put it in the trash can.

storage :should be placed dry and avoid light.

等级：合格品保质期：2年

grade :quality products shelf life : two years.

企业产品标准：gb/t 20808-2006.

product executive standard :gb/t 20808-2006

生产日期：见外包装（或喷码。）

production date: see the overpack (or the inl jet number)

产品数量：12组 15组 20组 30组 40组 50组

quantity : 12groups 15 groups 20 groups 30 groups 40 groups 50 groups

产品规格：180mm*125mm/片. 160mm*120mm/片.

size : 180mm*125mm / pc 160mm*120mm/pc